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A bürokrácia csökkentését célzó keretszerződés kidolgozását tervezi Florian Bodog
egészségügyi miniszter. A tárcavezető közölte: a dokumentum nem csak a családorvosokra
lenne érvényes, hanem a kórházakra is.

  

Korábban a családorvosok képviselői elégedetlenkedtek a rengeteg papírmunka miatt,
mindamellett, hogy létezik elektronikus recept és orvosi levél is. A családorvosok azt is
kifogásolták, hogy gyakran összeomlik az egységes elektronikai rendszer, ezért sokszor a
hagyományos módszerekkel, hálózaton kívül kell dolgozzanak az otthoni beteggondozás során
is.
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